
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39-vragen)

Datum: 4 februari 2022

Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Sliedrecht

Steller vragen: V.E. Prins

Onderwerp: Ouverture

Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen veertien dagen schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller:
1. Erkent het college dat een betere veiligheidsbeleving ervoor zorgt dat 

het aantrekkelijker is om te fietsen?
2. Wat gaat het college doen op de Ouverture naar aanleiding van de 

aanbevelingen uit het verkeerskundig onderzoek?
3. Hoe en wanneer gaat het college de bewoners van Baanhoek-West 

informeren over de resultaten van het onderzoek naar de Ouverture 
en over het vervolg?

Toelichting:

Op de Ouverture rijdt ongeveer 1 op de 7 automobilisten sneller dan 55 kilometer per
uur. Ze mogen daar maar 50. Bewoners maken zich met name zorgen over de 
veiligheid van hun kinderen.

Onlangs is er een verkeerskundig onderzoek uitgevoerd. Vooral langzaam verkeer 
ervaart de weg als onveilig.

In de antwoorden van 3 februari 2022 op mijn technische vragen lees ik dat 
verschillende maatregelen worden aanbevolen: duidelijkere belijning en bebording en
mogelijk meer ingrijpende maatregelen, zoals snelheidsremmers.

Ik vind dat fietsende kinderen veilig de Ouverture moeten kunnen oversteken. Dat 
zorgt ervoor dat fietsen in Sliedrecht aantrekkelijker wordt.

Ondertekening en naam raadslid,

Vincent Prins
CDA


